
K	  bodu	  4.	  	  
Vyúčtovanie	  lesa	  za	  rok	  2014	  
Spracovateľ:	  Roman	  Barla	  
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  4.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
Osobitný	  dokument	  bol	  prílohou	  minulého	  rokovania	  OZ.	  Predseda	  UPS	  a	  PPS	  
príde	  vysvetliť	  vyúčtovanie	  lesa	  za	  rok	  2014.	  	  
	  
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  4.	  
Obecné	  zastupiteľstvo	  schválilo	  vyúčtovanie	  lesa	  za	  rok	  2014.	  
 
K	  bodu	  5.	  	  
Plán	  kontrolnej	  činnosti	  hlavného	  kontrolóra	  na	  II.	  polrok	  2015	  
Spracovateľ:	  Anna	  Polónyová,	  kontrolórka	  
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  5.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
Návrh	  predloží	  kontrolórka	  obce	  na	  rokovaní	  OZ.	  
	  
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  5.	  
Obecné	  zastupiteľstvo	  po	  prerokovaní	  predloženého	  materiálu	  schvaľuje	  	  plán	  
kontrolnej	  činnosti	  hlavného	  kontrolóra	  obce	  Podkonice	  na	  II.	  Polrok	  2015	  
 
K	  bodu 6.	  	  
Názov	  materiálu	  –	  Plán zastupiteľstva na II. polrok	  
Spracovateľ:	  Michal	  Vráb	  
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  6.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
Starosta navrhuje plán zastupiteľstva na 25. Septembra, 25 novembra a 17. decembra.	  
	  
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  6.	  
OZ	  schválilo plán zastupiteľstvo podľa harmonogramu.	  	  
 
 
K	  bodu	  7.	  	  
Názov	  materiálu	  –	  Žaloby	  Ivana	  Barlu	  voči	  obci	  Podkonice	  
Spracovateľ:	  Michal	  Vráb	  
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  7.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
Občan	  Ivan	  Barla	  žaluje	  obec	  Podkonice	  vo	  veci	  neposkytnutia	  informácií	  
k	  listom,	  ktorý	  bol	  podaný	  na	  obecný	  úrad	  vo	  veci	  služobných	  ciest	  zapožičaného	  
automobilu	  ŠKODA	  FABIA	  a	  parkovania	  auta	  pred	  domom,	  kde	  má	  starosta	  
trvalé	  bydlisko.	  Ďalšia žaloba sa týka VZN o otváracích hodinách. 



Presné	  znenie	  žalôb	  je	  osobitnou	  prílohou.	  Vec	  bola	  posunutá	  právnemu	  
zástupcovi	  obce.	  Viac	  budem	  informovať	  priamo	  na	  OZ	  osobne.	  
	  
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  7.	  
OZ	  navrhlo starostovi obce riešiť situáciu podľa dohody s právnym zástupcom obce.	  	  
	  
	  
K	  bodu	  8.	  	  
Názov	  materiálu	  –	  Investičné zámery na II. polrok 2015  
Spracovateľ:	  Ing.	  Michal	  Vráb,	  starosta	  
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  8.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
V	  rozpočte	  na	  rok	  2015	  neboli	  vyčlenené	  peniaze	  na	  investičné	  zámery.	  Počas	  
roka	  však	  vznikli	  potreby	  riešenia	  situácie	  a	  preto	  je	  potrebné	  zvážiť	  možnosti	  
presunu	  finančných	  prostriedkov.  
	  

I. zámer	  dobudovanie	  steny	  pod	  prístreškom	  na	  drevo	  v	  Pálenici	  
Prístrešok sa používa na odkladanie dreva (primárne pre pálenicu) 
a sekundárne v zime na uskladňovanie posypového materiálu pre cestné 
komunikácie v obci. Prístrešku však chýba dobudovaná ochranná stena, 
ktorá by zabraňovala padajúcemu snehu či daždu prenikať na drevo resp. 
na odložený piesok. Ak padá dážď/sneh dochádza k zamrznutiu 
posypového materiálu a tým pádom znemožnuje nakladanie do 
posypového vozíka. 
Ďalším problémom je, že pri nakladaní posypového materiálu je nutná 
asistencia pracovníka OU, keďže nakladajúci traktor nemôže zaprieť 
nakladač do prístrešku. Hrozí, že uskladnená hmota sa presunie za 
prístrešok prípadne mimo prístrešok a tak sa znehodnotí.  
Tretím nedoriešením je vstup k prístrešku. Medzi základovou plochou 
a odstavnou plochou je jestvujúca cca 40 centimetrová medzera. Pri vstupe 
traktora na platňu dochádza z nej znehodnocovaniu. 
 

II.   oprava omietky na penzióne na Hrbe  
      III. Výmena vstupných dverí do telocvične, školy a škôlky   

Celá budova má 45 rokov. Jej havarijný stav by bolo potrebné riešiť 
postupne. V budúcom školskom roku začíname nový ročník z počtom 
žiakov 14 (prvý ročník 11 žiakov a druhý ročník 3 žiaci). V škôlke nám 
ostane cca 15-25 detí V prvom rade navrhujem naslednové riešenia: 
- výmenu vstupných dverí do školy, škôlky a do telocvične ako 

najpouživanejších vstupov a výstupov z budovy. Cenová položka na 
dané riešenie je: vstupné dvere do telocvične 2100 e (cp Slovaktual), 
vstupné dvere do školy 2100 e (cp Slovaktual), vstupné dvere do 
škôlky, 700 e vstupné dvere do škôlky 

- vymalovanie obidvoch tried v škole (cenu treba určiť)	  
- vybrúsenie parkiet v telocvični (cenu treba určiť)	  
- dobudovanie letnej učebne vo vonkajšom priestore (na toto chcem 

použiť drevo z urbáru po dohode, že sa odpočíta z budúcoročnej 
výplaty). Postaviť ho môžeme svojpomocne za pomoci chlapov 



spomínaných nižšie. Bolo by potrebné aj využiť podnikateľské 
prostredie so sponzorským darom (čo sa nám už podarilo od p. 
Budzela na nákup výsadzby v ZŠ s MŠ).	  

	  
Výmenu dverí urobíme svojpomocne vďaka šikovnej posile z úradu práce (Flaška P., 
Flaška M.) a poslanca pána Polónyho ktorý už prislúbil pomoc počas letných 
mesiacov na škole. Na vymalovanie tried použijeme tiež spomínanú posilu. 
Vybrúsenie parkiet ponúkli pomoc kolektív volejbalistov. Pri zapožičaní brúsky 
využijeme aj na opravu parkiet na obecnom úrade.  
 
Je potrebné zvážiť a dohodnúť presný postup prác, nakoľko sa jedná o havarijný stav 
našich budov, ktoré každým rokom chátrajú. V prípade, že sa neudržiavajú, opravy 
nás v budúcnosti môžu čakať v rádovo 10tkach tisíc eur.  
 
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  8.	  
Obecné	  zastupiteľstvo	  navrhuje starostovi obce pripraviť rozpočtovú doložku podľa 
dohodnutých investícií.	  
	  
K	  bodu	  9.	  	  
Názov	  materiálu	  –	  Envirofond	  
Spracovateľ:	  Michal	  Vráb 
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  9.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
Envirofond vyčlenil 10 miliónov eur na likvidáciu čiernych skládok. Obce si môžu do 
10. kúla podávať žiadosti o príspevok. Vo veci som požiadal firmu Pohančánik s.r.o. 
aby nám pomohla pripraviť projektovú dokumentáciu na likvidáciu čiernej skládky za 
Močilá. Príprava projektovej dokumentácie prebieha. Cena za projekt je dohodnutá do 
500 eur za spracovanie a podanie žiadosti.  
	  
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  9.	  
OZ	  vzalo	  na	  vedomie	  informáciu o príprave projektovej dokumentácie vo veci čiernej 
skládky za Močilá a poverila starostu obce aby pripravil rozpočtové opatrenie na 
vyčlenenie sumy za projekt.	  
	  
K	  bodu	  10.	  
Názov	  materiálu	  –	  Projekt multifukčné ihrisko 
Spracovateľ:	  Michal	  Vráb 
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  10.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
Pán premiér avizoval v marci, že vyčlení pre 100 ihrisiek finančnú dotáciu. Projekty 
zastrešoval SFZ (slovenský futbalový zväz) a úrad vlády. Z tohoto dôvodu som dal 
vypracovať projektovú dokumentáciu k ihrisku v hotnote 999 eur. Projekt bol podaný 
ale informácie o schválení/neschválení projektu zatiaľ nie sú známe (či nám prešiel 
alebo nie).  
 



Projekt využijeme (ak nám to neprejde) aj cez program Leader alebo pri PRV 
(program rozvoja vidieka) kde budú výzvy pripravované. Projektová dokumentácia je 
oprávnený výdavok, takže sa nám v prípade schválenia uhradí cez EF. 
	  
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  10.	  
OZ poverilo starostu o vytvorení rozpočtovej doložky na multifunčné ihrisko 
a sledovanie nových výziev na podporu ihrísk. 
	  
K	  bodu	  11.	  	  
Názov	  materiálu	  –	  Členstvo v OOCR	  
Spracovateľ:	  Michal	  Vráb	  	  
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  11.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
 
Zákon č. 91/2010 o podpore cestovného ruchu nadobudol účinnosť 1. decembra 2011. 
Z tohoto dôvodu vznikli organizácie na podporu cestovného ruchu. U nás je 
najväčšou OOCR BB (oblastná organizácia cestovného ruchu Banská Bystrica).  
 
Organizácie majú praktické a môžu mať aj finančné výhody, napríklad pri splnení 
zákonom stanovených podmienok dostanú dotáciu od štátu, kým jednotlivec nie. 
Zlúčením finančných zdrojov sa otvárajú aj väčšie možnosti presadiť sa na trhu 
cestovného ruchu spoločnou „silnejšou“ propagáciou regiónu, pri budovaní turistickej 
infraštruktúry je spojenie viacerých subjektov výhodné atď.  
 
V praxi to znamená, že ak vložíme do organizácie v príklade 500 eur, dostaneme späť 
1000 eur. Podal som preto žiadosť o vstup do Oblastnej organizácie cestovného 
ruchu. Boli sme jednohlasne schválený.  
 
Cez OOCR budeme žiadať o dotácie v budúcnosti. Rovnako pracujem na zaradení 
cyklobusu do našej obce v budúcom roku. Spolupráca sa rysuje aj v oblasti podpory 
múzea, mapových podkladov, tlače marketingových materiálov. O ďalších novinkách 
budem informovať na ďalších OZ.	  	  
	  
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  11.	  
OZ	  schválilo vstup obce do OOCR a navrhlo starostovi obce pripraviť rozpočtové 
opatrenie na vstup do OOCR.	  
	  
K	  bodu	  12.	  	  
Názov	  materiálu	  – odstavná plocha v areáli ZŠ s MŠ	  	  
Spracovateľ:	  stavebná komisia a Michal	  Vráb	  
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  12.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
Rastúci počet automobilov aj v našej obci je trendom. Ranné vozenie detí do ZŠ s MŠ 
a poobednajšie preberanie detí pomáha rodičom efektívnejšie využívať svoj pracovný 
čas. Futbalisti alebo pinpongisti tiež využívajú Hôrku ako odstavnú plochu pre svoj 
autá počas celého roka. V areáli školy chýba odstavná plocha pre autá – ktoré stále 



parkujú na horizonte. Je doslova šťastím, že sme tam nezaznamenali žiadnu vážnu 
dopravnú kolíziu.  
 
Na stavebnej komisii sme prebrali možnosti vybudovania odstavnej plochy v areáli 
ZŠ s MŠ. Návrh-kreslený bude predložený na rokovaní OZ.  
 
Odstavná plocha by mala byť pri garážach, kde chceme využívať existujúcu bránu 
v smere od Jara Chabana. Je potrebné upraviť plochu – vysypať štrkom, urobiť zemné 
úpravy. Ako odstavnú plochu chcem využiť panely ktoré ostali pod neexistujúcimi 
unimobunkami v areáli Brodok. Na presun využijeme pomoc z Biotika a.s. a pomoc 
poslanca Miroslava Budaja. Obec tak môže ušetriť prostriedky za presun a nákup 
materiálu v rádovo tisíckach eur. 
	  
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  12.	  
OZ	  schvaľuje vybudovanie odstavnej plochy v areáli ZŠ s MŠ.	  	  
	  
K	  bodu	  13.	  	  
Názov	  materiálu	  –	  odstránenie zábradlí pred OU a námestí	  
Spracovateľ:	  stavebná komisia a Michal Vráb	  
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  13.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
Stavebná komisia poverila starostu aby riešil na OZ odstránenie zábradlia v areáli OU 
a námestí. Sú to krásne miesta slúžiace ako oddychová zóna. Tieto časti obce však sú 
uzatvorené zábradlím a tým pádom znemožňujú akýkoľvek prístup mamičiek, starších 
občanov alebo mladých na využitie týchto prekrásnych priestorov v obci. 
 
Komisii starosta navrhol dobudovanie lavičiek svojpomocne vyrobených z drevenej 
gulatiny a osadenie za pomoci mládeže (s vyrytými iniciálmi našich slávnych 
občanov im memoriam) aby tak cítili spolupatričnosť pri chránení majetku obce. 
	  
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  13.	  
OZ	  navrhuje odstránenie zábradlí pred OU a námestí a osadenie lavičiek v spolupráci 
s mládežou z obce.	  	  
	  
K	  bodu	  14.	  	  
Názov	  materiálu	  –	  ČOV predloženie dokladov z StVPS za prevádzkovanie za 
roky 2012 - 2014	  
Spracovateľ:	  Ing.	  Michal	  Vráb	  
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  14.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
StVPS sa na základe nášho listu zo dňa 31.3.2015 dodala vyúčovanie za kanalizáciu 
a ČOV za roky 2012-2014. Doporučili, aby sme kontaktovali StVS na doplnenie 
dokladov aby sme mali úplné náklady a výnosy sa sledované obdobie.  
 
Presné podklady a znenie listu je v prílohe. 
 



Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  14.	  
OZ	  vzalo	  na	  vedomie	  informáciu	  o	  ČOV a navrhlo starostovi obce aby požiadal 
StVS a.s. o predloženie nákladov a výnosov. 	  
	  
K	  bodu	  15.	  	  
Názov	  materiálu	  –	  Nový člen redakčnej rady 
Spracovateľ:	  Michal	  Vráb, Jaroslav Kostúr 
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  14.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
Na základe oslovenia redakčnou radou, navrhujeme rozšíriť redakčnú radu o nového 
člena pani Janu Šípkovú. 	  
	  
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  15.	  
OZ	  schválilo nového člena redakčnej rady pani Janu Šípkovú.	  
	  
K	  bodu	  16.	  	  
Názov	  materiálu	  –	  Prívesný vozík – prieskum trhu, informácia 
Spracovateľ:	  Michal	  Vráb 
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  16.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
Na základe uznesenia č. 68 OZ povilo starostu obce preverením obstarania vlečky s 
výklopnou plošinou a s nájazdovou brzdou. Cena takejto vlečky sa pohybuje okolo 
2700 eur.  
 
Môžete si pozrieť napr. 
http://taznezariadenia.sk/sk/jednostranne-sklapace/2098-ka-2000r-jednostranne-
sklapac.html 
http://www.brenderup.sk/privesny-vozik-za-auto-brzdeny.html  
http://www.unikol.sk/privesne-voziky/brzdene-privesy/dvojnapravove-1500-3500-
kg/kolesa-pod-loznou-plochou/valnikove-sklopne-privesy.html 
 
Ak by sme chceli vozík, ktorý bude stáť viac ako 999 eur, budeme musieť urobiť 
verejné obstarávanie. Samotné VO nám urobí firma od 150 e (čím sa navyšuje cena). 
Ďalšou nevýhodou je, že vozík potrebujeme teraz (ak budeme robiť VO) tak 
minimálne mesiac budeme čakať.  
 
Z uvedeného dôvodu navrhujem kúpiť vozík dvojnápravový ale nevýklopný 
a nebrzdený, ktorého cena je do 999 eur. Ušetríme peniaze i čas. Momentálne máme 
pána poslanca (vedúceho dopravy) p. Očenáša doma, takže by mohol pomôcť 
z hľadaním kvalitného vozíka pre zakúpenie. Pretože i jazdený vozík môže byť 
kvalitný a výrazne ušetríme. Napr. 
http://www.autobazar.eu/sk/privesne-voziky?page=13&plustype=0 
 
	  
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  16.	  
OZ	  navrhlo starostovi obce zakúpiť vozík do obce vo výške do 999 eur.	  



 
K	  bodu	  17.	  	  
Názov	  materiálu	  –	  GPS monitoring vozidla – prieskum trhu, informácia 
Spracovateľ:	  Michal	  Vráb 
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  17.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
 
Na základe uznesenia č. 64 poverilo OZ vykonaním prieskumu dostupných systémov 
pre monitorovanie motorového vozidla s výstupom elektronickej knihy jázd a 
prípravou podkladov na schválenie OZ. 
 
Existuje veľa firiem, ktoré robia monitoring. V praxi to funguje tak, že sa zakúpi 
jednotka monitorovania vozidla, ktorá sa nainštaluje. Potom sa platí mesačný paušál. 
Výstupom je napr. kniha jázd alebo monitoring cez internet. Cenovo to vychádza 
jednorázovo poplatkom cca 200 e a mesačne 12 e mesačne.  
 
Príklady: 
https://gpsmonitor.sk/cennik  
http://www.gpsdozor.sk/gps-sledovanie-vozidiel-cennik/  
http://www.orange.sk/prefirmu/malafirma/specialne-sluzby/monitorovacie/orange-
monitoring-vozidiel?click=menu_firma-specsluzby&gclid=Cj0KEQjw-
tSrBRCk8bzDiO__gbwBEiQAk-
D31eceMApgUoxdpI64lXaVyU2ryEPqvtf6H77UQ-vWwwMaAtkb8P8HAQ  
 
Pričom napr. Orange má teraz zľavu ale má vyšší paušál.  
 
Obecný rozpočet to však zbytočne zaťaží jednorázovo a i mesačne. Knihu jázd si 
vedieme písomne (čo zaberie pár minút vypísania) a na vozidle jazdia iba 
zamestnanci OU a samotný starota. Uvedené prostriedky môžeme využiť oveľa 
efektívnejšie napríklad na rozšírenie areálu ZŠ s MŠ, výmenu dverí vstupných v ZŠ 
s MŠ a pod. 
 
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  17.	  
OZ	  neschválilo zakúpenie GPS zariadenia. 
 
K	  bodu	  18.	  	  
Názov	  materiálu	  –	  Odpredaj	  obecnej multikáry Ivanovi Barlovi 
Spracovateľ:	  Michal	  Vráb, Anna Polónyová 
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  18.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
Na základe stretnutia z dôvodu predaja obecného majetku zo dňa 20.5.2015 kontrolór 
obce navrhuje predaj obecného majetku Mgr. Ing. Ivanovi Barlovi, ktorý sa na 
základe dohody na uvedenom stretnutí zúčastnil ako jeden z dvoch záujemcov. 	  
	  
	  
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  18.	  



OZ	  schválilo predaj obecného majetku – multikáry za 300 eur Mgr. Ing. Ivanovi 
Barlovi.	   
 
K	  bodu	  19.	  	  
Názov	  materiálu	  –	  Schválenie spoločného obecného úradu sociálnych služieb 
Spracovateľ:	  Michal	  Vráb 
Dôvodová	  správa	  k	  bodu	  19.	  	  
Uvedená	  správa	  obsahuje	  náležitosti	  bod	  8.	  Paragrafu	  11.	  Štvrtej	  časti	  
rokovacieho	  poriadku.	  Nebudú	  preto	  rozpisované	  jednotlivo.	  
	  
Priemerný vek v našej obci stúpol v I. Polroku 2015 na 42 rokov. Z tohoto dôvodu 
bude v budúcnosť stále častejšie vznikať potreba riešiť sociálne veci pre našich 
starších spoluobčanov. V tomto prípade nám ponúklo mesto Banská Bystrica pomoc. 
Môžu nás zaradiť do spoločného OU sociálnych služieb, kde momentálne je 
zaradených okrem obcí v okolí aj mesto BB. Spolu ich je 19. Zmluvu a dodatok 
nájdete v prílohe. 	  
	  
	  
Návrh	  na	  uznesenie	  k	  bodu	  19.	  
OZ	  schválilo zmluvu o zriadení spoločného obecného úradu v oblasti sociálnych 
služieb.	  	  
 

	  
 


